
Brose Jefferson, Inc.
25295 Guenther
Warren, MI 48091
USA

Tel:	 +1 586 427 4601
Fax:	 +1 586 427 3878
Email:	

Document owner: Timothy Irvin 

jefferson@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 83º 4‘ 43“ W
Latitude: 42º 28‘ 46“ N

From Detroit Metropolitan Wayne County Airport, follow signs to Interstate 94 East towards Detroit. 
Continue on the I-94 for around 16 miles and then take Exit 216A on to I-75 North. Stay on this road for 
a further 8 miles. Leave I-75 at Exit 61 on to 696 East towards Port Huron. After around 1.5 miles, take 
Exit 20 towards Ryan Rd./Dequindre Rd. Get in the Service Road lane so that you can turn immediately 
right on to Dequindre Rd. After around half a mile turn left on to E 10 Mile Road, then left again on to 
Guenther. Brose is on the left-hand side of this road.
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Verantwortlich: Timothy Irvin 

Vom Detroit Metropolitan Wayne County Airport kommend folgen Sie der Beschilderung zur I-94 East 
in Richtung Detroit. Fahren Sie auf der I-94 etwa 16 Meilen und nehmen Sie dann die Ausfahrt 216A zur 
I-75 North, der Sie circa acht Meilen folgen. Verlassen Sie die I-75 an der Ausfahrt 61 auf die 696 East 
in Richtung Port Huron. Nach etwa 1,5 Meilen nehmen sie die Ausfahrt 20 Richtung Ryan Rd./Dequindre 
Rd. Ordnen Sie sich in die Service Road ein, um gleich rechts auf die Dequindre Rd. abzubiegen. Nach 
etwa einer halben Meile stoßen Sie links auf die E 10 Mile Rd., in die Sie einbiegen und ihr bis zum  
Guenther Drive folgen, in den Sie ebenfalls links einbiegen. Brose befindet sich auf der linken Seite 
dieser Straße.


